



**Karolinska Institutet**

**2024-01-19**

## **Styrelsemöte Saco-S föreningen på KI**

### **Närvarande**

Björn Andersson  
Katarina Bohm  
Anna Karlsson  
Annica Lindkvist  
Wietze de Vries  
Claes Frostell  
Helin Norberg  
Ulrica Lundin

### **Frånvarande**

Torkel Falkenberg, Taher Darreh-Shori, Hong Xu

**Tid:** Fredag 19 januari, klockan 15.00-16.30

**Plats:** Zoom

### **Agenda**

1. Mötet öppnades av Wietze.
2. Dagordningen godkändes.
3. Björn valdes till sekreterare och Ulrica till justerare.
4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna.
5. Styrelsen beslutade att diskutera arbetsfördelningen inom styrelsen och arbetet under våren på nästa möte.
6. Allmän avstämning:

Wietze rapporterade att central samverkan inte kommit igång ännu efter juluppehållet. Björn rapporterade från KFs retreat: KF diskuterade där strategier för att stärka forskningen på KI, och metoder för att bedöma forskningskvaliteten. Diskussionerna var positiva och innefattade både sätt att stärka rekrytering till KI och att ta hand om nuvarande forskare. Mycket handlade om att minska otryggheten. Beslut om användning av myndighetskapital tas i februari.

Claes rapporterade angående oredlighet: Anklagelser och utredningar angående oredlighet i forskning leder till arbetsbrister för flera än den anklagade pga pausade anslag.

Björn rapporterade från arbetet med KIs meritportfölj: Det finns en oro för att den nya meritportföljen blir för kort, och bedömningar av meriter blir mer osäkra.

Annica rapporterade från KUs strategidag: Man diskuterade där generiska kompetenser och vad som ingår i begreppet. Man vill se mer ämnesöverskridande perspektiv, och uppgradera med nya områden, tex AI. 2. Man ska se över UoLs basuppdrag 3. Forskningsanknytningsmedel diskuterades, och hur dom ska styras om för att hamna rätt. 4. Man tog beslut om UoL-projekt. 5. Nya projektmedel ska utlysas. 6. Man diskuterade risker, tex dataintrång i samband med examination.

Annica rapporterade från arbetsmiljögruppen och huvudskyddsombuden: Ett nytt system för att anmäla nya skyddsombud tas fram. Sharepoint ska användas.

7. Helin: Datum för vårens möten planeras. Fyra möten hålls innan årsmötet. Vårens möten ska fokusera på hantering av ärenden och när dessa ska hanteras lokalt och när förbundet ska delta. Det kommer att innefatta tex hantering av omplaceringar, samverkan, skyddsombudens roll och diskussion med förbunden. Vi behöver också diskutera hur vi ska attrahera fler platsombud.

En temadag för medlemmar diskuterades.

8. Övriga frågor: Helin frågade om friskvårdsbidraget, och styrelsen konstaterade att det har höjts, men diskussioner om finansieringen pågår.

Annika: Engelska översättningar av våra websidor behövs. Dessutom behövs andra uppdateringar. Arbetet delas upp mellan Annica, Ulrica, Helin och Björn.

Annika: Fråga om dokumentation och arkivering av ärenden. Svar: det finns en mapp i SACO-mailet.

Annika: SULF-föreningen har fått en förfrågan från tidskriften Universitetsläraren om vad som är vår viktigaste fråga på KI. Förslag: Otrygga anställningar.

Ulrica: Fråga om hur oenigprocessen fungerar.

9. Mötet avslutades

Björn Andersson  
Sekreterare

Ulrica Lundin  
Justerare

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign